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r~o ~P. 2023 
RZ!ZH-LU: 

ZÁPISNICA 
Evči•lo;;z;;r 

Cislo spisu: 

z rokovania mestského wboru Sihoť. ktorv sa uskutočnil dňa J~t(i)8.2023 ~Me: 
l vo Dubac1k Ilava 

Prítomní- podl'a prezenčnej listiny 

Predseda privítal prítomných. Zástupcovia bytovky 237 sa informovali o možnosti vybudovania 

parkoviska za bytovkou č . 237. Podali sme im informáciu, nech si zistia záujem všetkých vlastníkov 

a v prípade zhody nech spíšu požiadavku a pripoja k tomu súhlas obyvatel'ov a predložíme to ako 

požiadavku mestskej časti. P. Chudá sa informovala, či by mesto malo záujem o vysporiadanie 

komunikácie okolo " Hadieho ostrova". Pani Chudej sme poradili nech si zistí záujem všetkých 

vlastníkov a potom nech spíšu žiadosť a priložia k nej väčšinový súhlas vlastníkov. Pri budovaní nápoja 

na chodník pri železničnej stanici pravdepodobne došlo k poškodeniu múra rodinného domu. Bol tam 

zavesený aj odkaz, aby sa to dalo do pôvodného stavu. Eviduje mesto takúto požiadavku?Opäť máme 

preplnený kontajner na zber šatstva na ul. Kpt. Nálepku pri detskom ihrisku. Poprosíme, aby TSM 

kontaktovali majiteľa kontajnera prípadne, aby šatstvo, ktoré je pohádzané okolo kontajnera pri 

vývoze smetí zlikvidovalo. 

Nové požiadavky: 

Chceme sa informovať o parkovaní pred bytovkou 998. Obyvatelia si označili parkovacie miesta . 

Chceme vedieť, či mesto dalo do prenájmu nejaké parkovacie miesta v mestskej časti Sihoť. 

Radi by sme vedeli ako je to s projektom parkovania pre bytovkou 177. Nakol'ko z MsV išla ešte 

05.04.2023 požiadavka na nacenenie projektu, v ktorom bolo zapracované aj parkovacie miesto pre 

invalidov. Podl'a poslednej informácie od p. Čiernika stále nie je ani vybraný aký projekt sa dá naceniť. 

Kto ešte musí schváliť na meste aký projekt sa dá naceniť, aby sme sa posunuli ďalej? 

Radi by sme vedeli, kedy sa dorobí chodník na ul. J.Bellu? Lampy pouličného osvetlenia boli 

vymenené, ale s chodníkom sa nič nedeje je len zasypaný štrkom. Chýba doloženie dlažby 

a doasfaltovanie vyr~zanej časti. 

V rámci prebiehajúcich prác na budovaní nového mosta cez kanál sa obyvatelia pýtajú, či súčasne 

s dorobením mosta bude spravený aj nejaký prechod medzi ulicami Sihoť a Kpt. Nálepku. 

Chceli by sme poprosiť o opätovné pokosenie pozemku oprosti spodnej bráne väznice. Pozemok patrí 

mestu . 

Ako mesto pokročilo v rámci budovania kontajnerových stojísk. Schválili sa do rozpočtu peniaze a aj 

sme sa ako poslanci dohodli, kde sa spravia nové strediská . Vakom štádiu je tento projekt? 
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Výmena odpadkového koša pri pešom podjazde pod železnicou. Kôš má odhnité dno. Výmena 

kamennej dosky pod lavičkou na autobusovej zastávke oproti spodnej bráne väznice . 

Rozhlas pri p. Tomanovi opäť nehrá poprosíme o opravu. 

Pri bytovke 180 na ceste od garáži je pouličná lampa, ktorá bliká pravdepodobne bude niekde len 

chybný štartér alebo nejaký kábel poškodený. Poprosíme o opravu. 

Radi by sme vedeli ako skončila myšlienka vybudovania autobusovej zastávky v MČ niekde v okolí 

nového mosta . Riešilo už niečo mesto? 

Opäť sme dostali staro novú požiadavku vybudovanie prechodu pri schodoch, ktoré lemujú múr 

väznice . V tejto požiadavke sa nič nezmenilo zo strany mesta? 

Radi by sme boli informovaný, či sa dal vypracovať projekt na opravu ul. Kpt. Nálepku od lávky cez 

Podhradský potok po výjazd na ulicu Mládežnícka.Túto požiadavku máme už 5 rok. Radi by sme 

vedeli čo je potrebné zo strany MsV ešte naviac, aby niekto dal projekt vypracovať? 

Požiadavky na zaradenie do rozpočtu: 

Oprava ul. Kpt. Nálepku od lávky cez Podhradský potok po výjazd na ulicu Mládežnícka 

Rozšírenie parkovacích miest na ul. Kpt. Nálepku ( napr. parkovanie pred 177 a ešte teda čakáme na 

bytovku 237). 

Vybudovanie nového rozhlasu v rámci mesta. 

Staré požiadavky ostávajú nezmenené: 

Vyrovnanie násypu asfaltovej drtev okolí smetných nádob pred bytovkou č . 177. 

Oprava kontajnerového stojiska na ulici Kpt. Nálepku stojisko má poškodený múr a obyvatelia sa 

obávajú aby nedošlo k nejaké úrazu. 

Ďalšia požiadavka bola od majitel'ov garáži na opravu, alebo ~spoň vyrovnanie prístupovej cesty ku 

garážam pri bytovke č. 178. 

" Ďalej chceme poprosiť mesto, aby sa obrátilo na vlastníka otoču na autobusovej stanici pri železnici 

so žiadosťou o vyspravenieotoču . 

Poprosíme o premazanie prvkov na detskom ihrisku na ulici Kpt. Nálepku. Plus osadenie nového 

basketbalového koša na ihrisku . 
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Osadenie košov pre psíčkarov je stále aktuálna téma a neustále dotazovaná obyvatel'mi mestskej 

časti. 

Poprosíme mesto o vyhotovenie projektu na kompletnú opravu ulice Kpt. Nálepku od lávky cez 

Podhradský potok po výjazd na ulicu Mládežnícka. Táto požiadavka bude aj v prioritách na rok 2023. 

Vybudovanie skateparku alebo pumptracku pre mládež. Táto požiadavka už bola prednesená 

v minulosti kultúrnou komisiou. Radi by sme vedeli v akom štádiu sa táto už staršia požiadavka 

nachádza. 

Ďalšia požiadavka sa týka odstránenie výrezu v koryte porubského potoka. Plus odstránenie výrezu 

vo svahu pri židovskom cintoríne. 

Ďalšia požiadavka prišla od majiteľov rodinných domov na ul. Kpt. Nálepku a týka sa nastriekania 

vjazdov do rodinných domov na novo vybudovanej komunikácii, nakoľko dochádza k častému 

zablokovaniu vchodu k rodinným domom následkom zle zaparkovaných automobilov. 

Ďalej by sme poprosili mesto, aby kontaktovali železnice s požiadavkou dočistenia nánosu pod 

železničným mostom. Časť sa podarilo odstrániť ale zvyšok ostal. 

Takisto poprosíme spraviť projekt na opravu komunikácie vedúcej ku garážam pri bytovke č . 178. 

Ďalšia požiadavka prišla od rodičov o výmenu povrchu na asfaltovom ihrisku za nejaký menej 

bolestivý povrch. 

Nastriekať na cestu za podjazdom železnice (pred prechodom pre chodcov) značka pozor deti, alebo 

prechod. Nakol'ko tade chodia deti do školy a od železnice nie je vidieť autá a takisto vodiči nevidia či 

je niekto na prechode a mnohí si značku ani nevšimnú. 

Nainštalovanie osvetlenia na vrchnú časť schodiska, ktoré ide popri väznici, a takisto zriadenie 

prechodu pre chodcov oproti schodisku. 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupitel'stvu vyhovieť vyššie uvedeným žiadostiam 

občanov. 

V Ilave dňa 30.08.2023 

predseda komisie 




